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Protokół Nr 15.2022 
z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 26 października 2022 r. godz. 10:00

W posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 8 członków komisji 
na ogólną liczbę 8 według załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział 
wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 10:00.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Na wstępie pan Przewodniczący Komisji Wojciech Majcher powitał wszystkich członków komisji, jak 
również osoby zaproszone, po czym przeszedł do realizacji porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący Komisji W. Majcher poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia 
komisji został wyłożony do wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi 
do jego treści.
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8.
„Za" - 8 głosów (Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, 
Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek) , „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia.
Projekt porzgdku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2022 - 2026,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok,
c) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów 

o charakterze użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
w powiatowych przewozach pasażerskich,

d) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski,

e) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.
5. Sprawy organizacyjne.
6. Zamknięcie posiedzenia.
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W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku 
obrad.
Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 8.
„Za" - 8 głosów (Małgorzata Jalowska, Barbara Kasińska, Bożena Kornacka, Agnieszka Łuba-Mendyk, 
Wojciech Majcher, Adam Rozszczypała, Tomasz Świątek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2022 - 2026.
O zabranie głosu poprosiła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która powiedziała, iż nastąpi 
aktualizacja programu stypendiów dla uczniów z naszego powiatu.

Głos zabrał pan Kazimierz Żółtek, poprosił Przewodniczącego komisji, aby szerzej omówić ten 
temat podczas kolejnego posiedzenia.

Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji bieżącego punktu posiedzenia.

Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która szczegółowo 
omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2022 - 2026 stanowiący załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.

Pan Przewodniczący podziękował pani Skarbnik za omówienie powyższego projektu uchwały, po 
czym zapytał, czy są pytania.

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Świątek, który zapytał o budowę chodnika w m. 
Baranówek.

Odpowiedzi udzieliła pani Skarbnik która wskazała, iż rozpoczęto projekt, ale nie uda się ukończyć 
tego zadania w 2022 r., dlatego też w tym roku przeznacza się na ten cel 50 tys. zł a w przyszłym 
20 tys., gdyż wtedy przewiduje się zakończenie prac i odbiór chodnika.

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.
Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do Pani Skarbnik w związku z przedłożonym projektem 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2022 rok.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.
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Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie zawarcia porozumienia o powierzeniu zadania organizacji przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych 
przewozach pasażerskich.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Renacie Dobrowolskiej - Kierownikowi Powiatowego 
Zakładu Transportu w Opatowie, która poinformowała, iż projekt uchwały zakłada wyrażenie 
zgody na zawarcie ponownego porozumienia z miastem Kielce oraz powiatami: Kieleckim oraz 
Ostrowieckim. Pani Kierownik wskazała, iż proponuje się zawrzeć ww. porozumienie na okres 10 
lat, gdyż jest to linia do onkologii w Kielcach i wielu mieszkańców naszego powiatu z niej korzysta.

O zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka, która zapytała czy są to 2 linie: jedna do 
Cedzyny a druga do Kielc.

Pani Kierownik odpowiedziała, iż jest to jedna linia, tylko zostało to w ten sposób rozpisane ze 
względu na fakt, iż do m. Cedzyna powiat ma dofinansowanie a od Cedzyny już nie.

Kontynuując pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania do przedłożonego projektu 
uchwały.
Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

d) o zmianie uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu 
zbiorowego, dla których organizatorem jest Powiat Opatowski.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Kierownik Powiatowego Zakładu Transportu 
w Opatowie, która omówiła zmiany w liniach komunikacyjnych. Wskazała, iż niektóre zostały 
dodane bądź uzupełnione na wnioski radnych i mieszkańców, a niektóre należy wykreślić ze 
względu braku zainteresowanych, gdzie nie wykupiono ani jednego biletu.
Pani Kierownik nadmieniła, iż zmiany nastąpią od stycznia 2023 r. Dodała, iż w tym roku nabór 
wniosków nastąpił wcześniej, dlatego tez ważne jest podjęcie uchwały w tym czasie.

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu o zmianie uchwały 
w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych publicznego transportu zbiorowego, dla których 
organizatorem jest Powiat Opatowski.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.
Pan Przewodniczący poinformował, iż do komisji skarg, wniosków i petycji wpłynęła skarga na 
zachowanie Kierownika Klubu „Senior +" w Ożarowie. Dodał, iż komisja czeka za uzupełnienie 
materiałów, stąd propozycja wydłużenia terminu rozpatrzenia przedmiotowej skargi do 
15 grudnia 2022 r.
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O zabranie głosu poprosiła pani Bożena Kornacka, która dodała, iż komisja wystosowała pisma do 
stron i czeka na odpowiedzi i materiały, na bazie których będzie mogła wystosować stanowisko.

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie 
przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.5. Sprawy organizacyjne.
Pan Przewodniczący komisji zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

O zabranie głosu poprosił pan Kazimierz Żółtek, który zaprosił w szczególności pana 
Przewodniczącego jako pracownika na oględziny budynku w Zespole Szkół w Ożarowie im. Marii 
Skłodowskiej - Curie zaplanowane na dzień dzisiejszy o godz. 15.30.
Wobec braku dalszych zgłoszeń pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu 
posiedzenia.

Ad.6. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący komisji podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 10:27).

Protgko^y/o:
Sylwia Zakrzewska

Przewodniczący
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej

wA UKWojcieęh Majcher
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